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Bestyrelsesmøde for Marslev Skole og Børnehus 
Den 13. maj 2024 kl. 18.30 – 20.30 
Sted: Nymarken Skole & Børnehus 
 
Afbud: Mie 
Fraværende:   
 
Dagsorden  
 

Kl. Nr. Punkt 

18.30 1.  Fælles mødedel 
1) Hvad er man optaget af på de forskellige 

matrikler.  
 
Mellemform diskussion – pointer fra 
bestyrelsen: Vær opmærksom på hvilke elever, 
der tilbydes mellemform. Overgange kan være 
svære.  
OBS på lovgivning  
Klassetrin max 3-4 ved siden af hinanden 
Inddrag erfaringer 
Hvem beslutter, hvem der skal deltage.  
Det må ikke blive en OBS klasse 
Husk på børnehaven og overlevering 
Husk børnene og en begrundelse til dem 
Forældrene spørges selvfølgelig om, hvorvidt 
børnene må være en del af det.  
Bestyrelsen bliver orienteret løbende og 
kommer med indput.  
 
Husk Maiken har erfaring med området 

 
2) Gensidig orientering 
3)  

 

19.00-
19:15 

2.  Børnehave 
Peter Slifsgaard orienterer  
Bestyrelsesmøde i sidste uge 
Styrelsesvedtægterne er stadig i høring til d. 21.5. – 
24  
Forældrerådet kan lave høringssvar.  
Er institutionsbestyrelsen høringsberettiget? Ja 
desværre er der gået noget galt i kommunikationen.  



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/4  
Referatet er på Børnehusets hjemmeside.  
Der er stadig til gode at påbegynde arbejdet med 
principper.  
Der er uro i børneflokken – det arbejdes, der hårdt på 
at få det løst. Det giver lidt stress i personalegruppen. 
Der er eksterne og PPR – personale og 
ledelsessparring, hvor der er et fokus på at hjælpe 
personalet.  
Det giver anledning til en drøftelse om, hvordan 
kommunikationen er ud af huset, som selvfølgelig 
stadig skal være inden for reglerne.  
Der er stadig et godt arbejdsmiljø med plads til gode 
aktiviteter.  
Forslag om, at inddrage forældrebestyrelsen.  
Der er gode intentioner i forhold til at være positiv – 
også i snakkene forældregruppen imellem og en 
opfordring til at henvende sig til ledelse eller 
forældrebestyrelsen.  
 
Flemming gennemgår lige ændringer i 
Styrelsesvedtægten.  
Der er gået grundig til værks i forbindelse med at 
udarbejde den.  
Flemming har sendt den rundt via mail.  
Flemming tilbyder at samle evt. svar ind og så laver 
han i samarbejde med formænd et svar fra 
bestyrelserne.  
Der er svarfrist d. 21.maj  
 
Forældrebestyrelsen har anfægtet , at rollen som 
institutionsleder ikke er beskrevet.  
 
Kerteminde kommune har fået en delt 2. plads i 
trivsel i arbejdsmiljø.  
 
 

19.15-
20.00 

3.  Principper(O) 
Hvilke principper er gældende ? (bilag) 
Skal nogle revideres? 
Er der noget, der kalder på nye/justeringer af 
principper?  
Udsat fra sidste møde 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/4 Forældremøder og Skole-hjemsamarbejdet er 
revideret.  
Der er et princip om brug af klassekasser og herunder 
er der princip for ture. Dette laves som en overskrift.   
 
Beslutning om, at princip for brug af mobiltelefoni.  
Der er et forslag om at lave et oplæg som praksis er. 
 
Der må ikke tages billeder eller ringes/ sms fra uret.  
Opfordring til at notifikationer slåes fra.  
Praksis er der regel om, at have sin mobil i tasken så 
længe eleven er på matriklen.  
Etiske afsnit er meget godt. ”kampen om fokus” 
indledningen er vigtig.  
 
Forslag om, at bestyrelsen tager med rundt på 
forældremøder en anbefaling om at bakke op om 
mobilregler.  
 
Obs på, at vi som skole ikke kan lægge rammer til en 
beslutning om brug af noget, der rent faktisk er 
ulovligt.  
 
Forslag om inddrage sundhedsstyrelsens anbefaling 
om skærmtid.  
 
 
 

20.00 4.  Skoleårets planlægning 
Personale:  
§16e og næste skoleår:  
Skoleplan 
Udsat fra sidste møde 

20.20- 
20.25 

5.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Status på Marslev Skole og Børnehus 
 

• Ledelsen:  
Ansættelse af lærer 
       

• SFO: Flemming fortæller om 
Kernefortællingen. 
 

• Forældre 
       

• Bestyrelsen 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side4/4  
6.  

• Kommunen 

20.25-
20.30 

7.  Evt.   
 
Michael har et punkt om deltagelse i 
bestyrelsesmøder.  
Beslutninger i forhold til punkter på dagsorden, når 
man er få til møderne.  
 
Det står i folkeskoleloven, at man skal være halvdelen 
til stede – i retsinformation§8 Juraen siger altså, at 
der skal være 3 medlemmer til stede for at kunne tage 
beslutninger.  
 
Ansættelsessamtaler bør lægge, så alle kan nå det 
indenfor deres egen arbejdstid.  
 
 

 8.  Punkter til kommende møde: 
Princip for Mobiltelefoni  
Forældremøder – hvad skal der på dagsorden og 
fordeling af klasser.  
 

 
 
 

  


